
 
PROTOKÓŁ  NR 7.2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 17 lutego 2015.   

 
Obecni: 
 
1. Bogdan Jusiński       -   Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Sobczak   -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Stanisław Kielak      -   Członek Komisji  
4. Włodzimierz Paweł Fydryszek - Członek Komisji 
5. Grażyna Barbara Krupa - Członek Komisji 
6. Adam Wojtyra               - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak – Skarbnik Gminy   
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Analiza wymiaru podatku od nieruchomości na 2015 rok i propozycja stawek  
    podatku na 2016 rok. 
2. Sprawy różne. 
 
Komisja nie wniosła uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1.  Komisja dokonała analizy wymiaru podatku od nieruchomości od osób 
prawnych i osób fizycznych, zgodnie z załącznikiem do niniejszego protokołu.  
 
Komisja  rozpatrywała możliwość podwyższenia stawek podatku na 2016 rok i 
wypracowane stanowisko przedstawiła Pani Skarbnik.  
 
Pani Skarbnik dokonała wyliczeń i przedstawiła Komisji informację, o ile 
wzrosły by dochody gminy po wprowadzeniu tych stawek.  
 
Komisja do tematu powróci.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że kolejne posiedzenia Komisji będą 
związane z analizą dochodów, wydatków oraz subwencji dla gminy i będą 
omawiane na posiedzeniach Klubu Radnych.   
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Następnie Komisja w obecności Pani Skarbnik poruszała tematy związane z 
bieżącym funkcjonowaniem gminy w zakresie finansów, zadawała pytania, a 
Pani Skarbnik udzielała odpowiedzi. 
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła  następująca korespondencja: 
 
1. Mariusz Sadowski , Sołtys Zalesia  wnosi o uwzględnienie w budżecie gminy 
na 2015 rok środków finansowych na budowę wodociągu w miejscowości 
Zalesie. Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
2. Mariusz Sadowski, Sołtys Zalesia  wnosi o uwzględnienie w budżecie Gminy 
Tłuszcz na 2015 rok środków finansowych na poszerzenie przejazdu 
kolejowego łączącego miejscowość Zalesie i Mokrą Wieś o miejsce dla 
pieszych.  Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
3. Uchwała Wa.37.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie z dnia 23 stycznia 2015 roku w sprawie opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu Gminy Tłuszcz. Pismo stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
 
4. Radna Katarzyna Sadurska wnosi o zmianę kwoty diet dla Sołtysów i 
Przewodniczących Rad Osiedlowych z kwoty 120 zł na 200 zł  oraz o usunięcie 
w uchwale zapisu, że za nieobecność na sesji Rady potrąca się 50% diety.   
Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja proponuje zmianę kwoty diety ze 120 zł na 150 zł i taką propozycję 
przedstawi Radzie do przegłosowania na najbliższej Sesji Rady Miejskiej.   
 
5. Mieszkańcy ulicy Północnej osiedla Klonowa-Norwida zwracają się z prośbą 
o doprowadzenie do swoich  posesji wodociągu.  Pismo stanowi załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i do tematu budowy wodociągu oraz zdroju ulicznego w 
ulicy Norwida powróci po rozmowie z Burmistrzem. 
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6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Tłuszcz za rok 2014, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.  
 
7. Pismo od Burmistrza   nr SE.0008.2.2015 .TJ z dnia 2 lutego 2015 roku 
skierowane do Przewodniczącego Rady w sprawie podjęcia decyzji odnośnie 
zarządzenia ponownych wyborów w sołectwie Jaźwie. 
Pismo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. W tej sprawie została podjęta uchwała  na 
sesji Rady Miejskiej  w dniu 5 lutego 2015 roku. 
 
8. Pismo Burmistrza  nr  UGK 0113.2.2015 z dnia 29 stycznia 2015 roku wraz z 
kopią pisma współwłaściciela nieruchomości działki ew. 306/6 obręb Wólka 
Kozłowska  w sprawie zmiany granic miejscowości Konary ustalonych podczas 
konsultacji z mieszkańcami, które odbyły się w dniu 15 stycznia 2015 roku. 
Burmistrz zwraca się o zajęcie stanowiska w tej sprawie. Pismo wraz z 
dokumentacją stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości. W tej sprawie została podjęta uchwała na sesji 
Rady Miejskiej w dniu 5 lutego 2015 roku. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że otrzymał anonimowe pismo od 
mieszkańca na działalność Zespołu Szkół w Stryjkach.  
 
Komisja po przeprowadzeniu dyskusji ustaliła, że anonimy nie będą 
rozpatrywane, ale przy okazji wyjazdu w teren, Komisja uda się do Zespołu 
Szkól w Stryjkach celem rozeznania sprawy.   
 
 
Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 12 marca 2015 roku 
godzina 10.00. 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                                         Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Bogdan Jusiński   
Załączniki do wglądu w pokoju 38. 
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła: 
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Bożena Brzozowska 
dnia  14 stycznia  2014 r.  
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